
 

 

 

 

Komisia športu pri MsZ v Spišskej Novej Vsi 

    

Zápisnica  

Dátum: 22. 1. 2025 

Program: 

1. Úvod 
2. Oceňovanie športovcov za rok 2024 - návrhy 
3. Voľba členov hodnotiacej komisie na hodnotenie predložených návrhov 
4. Žiadosti o poskytnutie dotácie 
5. Rôzne 
6. Záver 
 
Účasť členov: 
PRÍTOMNÍ:  Oliver Búza,  PaedDr. Dávid Demečko , PhD.,  Mgr. Július Straka, MUDr. Iveta Fulková,  
Mgr. Marek Baláž, Mgr. Peter Potenga 
 Ing. Ida Bdžochová 
NEPRÍTOMNÍ:  Dušan Hrebík, Mgr. Rastislav Javorský 

 

K bodu 1 

Predseda komisie  športu Oliver Búza privítal prítomných členov komisie, oboznámil ich s programom 
stretnutia a otvoril rokovanie komisie športu.  
 

K bodu 2 

Garant komisie oboznámil prítomných členov komisie s počtom nominácií v jednotlivých kategóriách na 
Oceňovanie najúspešnejších športovcov za rok 2024. Oceňovanie športovcov prebehne 26. 2. 2024 o         
 17,00 hod.  v koncernej sieni Reduty. Vyhodnocuje sa kategóriách: 

- Jednotlivci – mládež do 19 rokov /5 ocenení/ 
- Jednotlivci – dospelí /3 ocenenia/ 
- Kolektívy – mládež /3ocenenia/ 
- Kolektív – dospelí /1 ocenenie/ 
- Talent roka - /max.3 ocenenia/ 
- Tréner roka - /1 ocenenie/ 
- Zaslúžilí funkcionári, tréneri, športovci - /max. 8 ocenení/ 
- Osobitná cena primátora - /1 ocenenie/ 

Členovia komisie boli oslovení na spoluprácu   nominovať osobnosti do kategórie zaslúžilí funkcionári, tréneri, 
športovci. Návrhy prijímame do 31. 1. 2025 (poslať mailom na ida.bdzochova@mestosnv.sk, príp. priniesť 
osobne, vrátane fotografií – ideálne v elektronickej verzii). 

 
 
 

 



K bodu 3 

Komisia športu navrhla členov do hodnotiacej komisie: 
1. MUDr. Iveta Fulková 
2. Mgr. Marek Baláž 
3. Mgr. Peter Potenga 
4. Ing. Vladimír Hovaňák 
5. Bc. Peter Hadidom 
6. Mgr. Daniel Šarga 
7. PhDr. Ľubica Šefčíková 
 
Hlasovanie prítomných členov komisie za predložený návrh: 

ZA:6 

PROTI:0 

ZDRŽALI SA:0 

 

Uznesenie č. 1/2025 
Komisia športu navrhla členov hodnotiacej komisie na hodnotenie návrhov „Najúspešnejších športovcov mesta za 
rok 2024“. Tento návrh bude predložený primátorovi mesta na schválenie. 
 

K bodu 4 

Na základe predložených žiadostí o poskytnutie dotácie podľa VZN 2/2020 komisia športu navrhla poskytnúť 
dotáciu takto: 
 
 

Názov klubu Účel poskytnutia dotácie Celkové 
výdavky 

Žiadaná 
dotácia 

Navrhnutá 
dotácia 

hlasovanie 

SPK Medveď, o.z., 
SNV 

Beachvolley supercup - 8. ročník-
turnaj v plážovom volejbale v areáli 
penziónu Ranč na Podlesku - 16. 8. 
2025 /ceny a mat. vybavenie/. 

500,- 300,- 0,- 4 : 2 

SPK Medveď, o.z., 
SNV 

1000-ročný beh - 6. ročník, bežecké 
preteky pre všetky vekové kat. (100-
150 športovcov, výdavky na mat. 
vybavenie, ceny pre víťazov) 

1 500,- 500,- 400,- 6 : 0 

SPK Medveď, o.z., 
SNV 

Bežecká liga okresu SNV 2025 - 
organizácia rôznych bežeckých 
pretekov v SNV a okolí od apríla do 
novembra. Záverečné vyhodnotenie 
na Ferčekovskej desiatke 17. 11. 2025 
(ceny) 

1 500,- 600,- 350,- 6 : 0 

FK SNV, o. z. Zimné turnaje prípraviek a žiakov 
2025 kat U11, U12, U10, WU 15, U9, 
U8 (január - február 2025) (ceny, 
prenájom, služby) 

5 060,- 560,- 500,- 6 : 0 

Les pre ľudí, o. z., 
SNV 

Údržba bežkárskych lyžiarskych tratí 
na Grajnári 

3 000,- 1 500,- 1 000,- 6 : 0 

Klub 
orientačného 
behu Čingov, o. z. 

Preteky v orientačnom behu "Pohár 
Slovenského raja" zaradený  do 
Slovenského rebríčka jednotlivcov 
s medzinárodnou účasťou -  
17. - 18. 5. 2025 (tlač máp) 

15 000,- 2 000,- 1 000,- 6 : 0 

SH motosport, 
o.z. 

Motokrosový kemp mládeže, 
východoslovenský pohár - 20. 4. 2025, 
areál motocyklovej trate (mat.  

2 300,- 1 400,- 800,- 6 : 0 



vybavenie, propagácia) 

ŠK Rohals, o. z. 20. ročník Behu Novoveskou Hutou - 
7. 9. 2025, tradičné bežecké podujatie 
pre všetky vekové kategórie (ceny) 

1 850,- 850,- 400,- 6 : 0 

Športový klub 
Šulerloch, o. z. 

Príprava a prevádzkovanie bežeckých 
tratí pre bežecké lyžovanie 

2 000,- 1 500,- 1 000,- 6 : 0 

Hlasovanie prítomných členov komisie za predložený návrh: 

ZA:6 

PROTI:0 

ZDRŽALI SA:0 

Uznesenie č. 2/2025 
Komisia športu navrhla poskytnúť dotácie na základe prijatých žiadostí podľa uvedenej tabuľky. 
 

K bodu 5 

Mgr. Marek Baláž navrhol doplniť do žiadosti o poskytnutie dotácie aj informáciu ohľadom štartovných 
poplatkov a ich použitie. 
Hlasovanie prítomných členov komisie za predložený návrh: 

ZA: 6 

PROTI: 0 

ZDRŽALI SA: 0 

Uznesenie č. 3/2025 
Komisia športu navrhla k žiadosti o poskytnutie dotácii doplniť informáciu o štartovných poplatkoch na 
jednotlivých súťažiach. 
 

 
K bodu 6 

V závere komisie predseda poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie. 
 
 
 
 
 
 
 
 

Oliver Búza v. r. 
                               predseda komisie športu 
 
 
 
 
 
 
 
 


